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MØTEPROTOKOLL  
 

Formannskapet 2023 - 2027 
 
Dato: 15.02.2024 kl. 13:00 
Sted: Bystyresalen 
  
Til stede:  Magnus Arnesen (H), Simon Andreas Brännström (Frp), Margrethe 

Motzfeldt (H), Julia Sanna Maria Brännström Nordtug (Frp), Anna 
Margaretha Solberg (KrF), Ståle Solberg (SaFoSa), Therese 
Thorbjørnsen (Ap), Svein Larsen (Ap), Terje Asbjørn Klavestad (Ap), 
Henriette Holt Gausdal (Sp), Jan Petter Bruun Bastøe (R)  

  
Forfall:  Ingen 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

 
Desiré Craggs (sak 11/24) 

  
Andre: Kommunedirektør Turid Stubø Johnsen, direktør helse og velferd 

Kirsti Skaug, direktør organisasjon Elin Cathrine Hagen, direktør 
oppvekst Erik Bråthen, direktør teknisk Liv Karin Sørli, direktør 
samfunn Sigmund Vister, kst. ass. direktør Lene Guthu Ryen, 
koordinator helse og velferd Elisabeth Grønberg Langvik, 
virksomhetsleder økonomi Hilde Lind, virksomhetsleder 
stabstjenester Lars Noreng, kommunikasjonssjef Maren Lunde, 
rådgiver Flemming Johnsen, kommunikasjonsrådgiverne Eva Rekvin 
og Maren Engebretsen, IKT-rådgiver Stein Gulbrandsen 

  
Protokollfører: Formannskapssekretær Kathinka Messel 
  

 
Av 11 stemmeberettigede representanter var 11 til stede. 
 
 
Innkalling og saksliste  
Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent 
 
Orienteringer 
 
Årsregnskap og status økonomi  
Kommunedirektør Turid Stubø Johnsen orienterte om årsregnskapet for 2023 og status for 
økonomi. 
 
Sports-Medisinske Produkter Norge AS 
Status om arbeidet knyttet til søksmål fra Sports-Medisinske Produkter Norge AS ved 
advokat Karoline Henriksen – unntatt offentlighet   
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Saker til behandling 

5/24 Oppstartsnotat - Revidering av kommunens 
delegeringsreglement 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 5/24 

 
 
Saksordførers innstilling: 
Legges fram i møtet 
 
 
Møtebehandling 
Saksordførere er Margrethe Motzfeldt (H) og Therese Thorbjørnsen (Ap).  
Margrethe Motzfeldt (H) orienterte om saken på vegne av saksordførerne. 
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Saksordfører fremmet følgende forslag: 
Oppstartsnotatet legges til grunn for det videre arbeidet med revideringen av 
delegeringsreglementet. 
 
Votering 
Saksordførers innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets vedtak  
Oppstartsnotatet legges til grunn for det videre arbeidet med revideringen av 
delegeringsreglementet. 
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6/24 Oppstartsnotat: Revidering av forskrift om folkevalgtes 
godtgjøring 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 6/24 

 
 
Saksordførers innstilling: 
Legges fram i møtet 
 
 
Møtebehandling 
Saksordførere er Margrethe Motzfeldt (H) og Therese Thorbjørnsen (Ap).  
Margrethe Motzfeldt (H) orienterte om saken på vegne av saksordførerne. 
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Jan Petter Bastøe (R) 
 
Saksordfører fremmet følgende forslag: 
Oppstartsnotatet legges til grunn for det videre arbeidet med revidering av forskriften. 
 
Votering 
Saksordførers innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets vedtak  
Oppstartsnotatet legges til grunn for det videre arbeidet med revidering av forskriften. 
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7/24 Utvikling av BPA-tilbudet i Sarpsborg kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
2023 - 2027 

20.11.2023 2/23 

2 Utvalg for velferd og folkehelse 2023 - 2027 21.11.2023 32/23 
3 Formannskapet 2023 - 2027 30.11.2023 108/23 
4 Bystyret 2023 - 2027   
5 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
2023 - 2027 

05.02.2024 3/24 

5 Utvalg for velferd og folkehelse 2023 - 2027 06.02.2024 3/24 
7 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 7/24 
8 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse  

1. Sarpsborg kommune innfører fritt brukervalg i brukerstyrt personlig assistent (BPA) 
ordningen.  

2. Kommunedirektøren får mandat til å innhente anbud, og inngår avtale om 
tjenestekonsesjon med aktuelle leverandører. Kommunen tar i dette arbeidet i bruk 
Norsk standard kontrakt for BPA, uten adgang til vilkårsendringer.  

3. Fritt brukervalg inntrer i 2025, og kostnadene knyttet til dette innarbeides i HP og 
budsjett 2025-2028.  

4. For å sikre brukerinvolvering i utvikling av BPA tilbud etableres det et brukerråd for 
BPA ordningen.  

5. BPA skal gi personer med funksjonsnedsettelser praktisk og personlig bistand og 
mulighet for aktivitet og deltagelse i samfunnslivet. BPA er et likestillingsverktøy som 
må ivaretas i kommunens arbeid med BPA 

 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Svein Larsen (Ap), Therese Thorbjørnsen (Ap), Margrethe Motzfeldt (H), Anna Margaretha 
Solberg (KrF), Ståle Solberg (SaFoSa), Jan Petter Bastøe (R), Andreas Brännström (Frp), 
ordfører Magnus Arnesen, Julia Brännström Nordtug (Frp) 
 
Representanten Therese Thorbjørnsen (Ap) fremmet følgende innstilling på vegne av 
saksordfører: 

1. Ordningen med brukerstyrt personlig assistent kan ha kommune eller en ikke 
kommersiell profesjonell BPA leverandør som arbeidsgiver.  

2. For å sikre brukerinvolvering i utvikling av BPA tilbud etableres det et brukerråd for 
BPA ordningen.  

3. BPA skal gi personer med funksjonsnedsettelser praktisk og personlig bistand og 
mulighet for aktivitet og deltagelse i samfunnslivet. BPA er et likestillingsverktøy som 
må ivaretas i kommunens arbeid med BPA.  

 
Representanten Margrethe Motzfeldt (H) fremmet følgende endringsforslag på vegne 
av Høyre, Fremskrittspartiet, Kristelig Folkeparti og Sammen For Sarpsborg:  
Justering punkt 4 og 5: 

4. For å sikre brukerinvolvering i utviklingen av BPA-tilbudet, etableres et brukerråd.  
5. BPA skal gi personer med funksjonsnedsettelser praktisk og personlig bistand, samt 

mulighet for deltakelse i aktivitet, skole, utdanning og øvrig i samfunnslivet. At BPA er 
et likestillingsverktøy, må ivaretas i kommunens videre arbeid.    
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Votering 
Endringsforslaget fra Høyre, Fremskrittspartiet, Kristelig Folkeparti og Sammen For 
Sarpsborg ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen fra Utvalg for velferd og folkehelse med endringsforslaget ble satt opp mot 
saksordførers innstilling.  
Innstillingen fra Utvalg for velferd og folkehelse med endringsforslaget ble vedtatt med 6 mot 
5 stemmer (mindretallet Ap3, Sp1, R1) 
 
 
Formannskapets innstilling 

1. Sarpsborg kommune innfører fritt brukervalg i brukerstyrt personlig assistent (BPA) 
ordningen.  

2. Kommunedirektøren får mandat til å innhente anbud, og inngår avtale om 
tjenestekonsesjon med aktuelle leverandører. Kommunen tar i dette arbeidet i bruk 
Norsk standard kontrakt for BPA, uten adgang til vilkårsendringer.  

3. Fritt brukervalg inntrer i 2025, og kostnadene knyttet til dette innarbeides i HP og 
budsjett 2025-2028.  

4. For å sikre brukerinvolvering i utviklingen av BPA-tilbudet, etableres et brukerråd.  
5. BPA skal gi personer med funksjonsnedsettelser praktisk og personlig bistand, samt 

mulighet for deltakelse i aktivitet, skole, utdanning og øvrig i samfunnslivet. At BPA er 
et likestillingsverktøy, må ivaretas i kommunens videre arbeid.    
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8/24 Handlingsprogram avlastning og pårørendestøtte 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
2023 - 2027 

05.02.2024 1/24 

2 Eldrerådet 2023 - 2027 05.02.2024 2/24 
3 Utvalg for velferd og folkehelse 2023 - 2027 06.02.2024 1/24 
4 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 8/24 
5 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse  
Innspillene fra rådene skal oversendes administrasjonen for å tas med i videre 
saksbehandling. Handlingsprogram Avlasting og pårørendestøtte 2024-2028 vedtas. 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Henriette Holt Gausdal (Sp) 
 
Votering 
Innstillingen fra Utvalg for velferd og folkehelse ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets innstilling 
Innspillene fra rådene skal oversendes administrasjonen for å tas med i videre 
saksbehandling. Handlingsprogram Avlasting og pårørendestøtte 2024-2028 vedtas. 
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9/24 Forskriftsendringer som følge av endret fylkesinndeling fra 
Viken til Østfold 01.01.2024 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 9/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Vedlagte «Forskrift om endring av lokale forskrifter i Sarpsborg kommune - Viken erstattes 
med Østfold» vedtas.   
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets innstilling 
Vedlagte «Forskrift om endring av lokale forskrifter i Sarpsborg kommune - Viken erstattes 
med Østfold» vedtas.   
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10/24 Harald G. Rønneberg - fritak fra politiske verv i Sarpsborg 
kommune 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 10/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Harald G. Rønneberg (H) fritas fra politiske verv i Sarpsborg kommune grunnet utflytting fra 
kommunen. Dette gjelder følgende verv: 
• Bystyret (varamedlem nr. 1 Høyre) 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets innstilling 
Harald G. Rønneberg (H) fritas fra politiske verv i Sarpsborg kommune grunnet utflytting fra 
kommunen. Dette gjelder følgende verv: 
Bystyret (varamedlem nr. 1 Høyre) 
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11/24 Oppnevning av kandidater til styrer i aksjeselskaper og 
stiftelser 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 11/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

1. Sarpsborg kommune skal som eier eller deleier av selskaper tilstrebe god 
sammensetning og kompetanse i selskapenes styrer. Som hovedregel skal 
selskapene benytte valgkomité ved styreutnevnelser. «Anbefalinger om eierskap, 
selskapsledelse og kontroll» fra KS legges til grunn.  

2. Ordfører gis fullmakt til å foreslå kandidater til alle selskaper der Sarpsborg kommune 
er eier eller deleier. 

3. Ordfører gis fullmakt til å oppnevne Sarpsborg kommunes representanter til styrer og 
eventuelle andre organer i stiftelser. 

4. Kommunedirektøren innarbeider endringer i forslag til revidert delegeringsreglement i 
samsvar med punktene 1 og 2. Fullmaktene gjelder fram til revidert 
delegeringsreglement er vedtatt. 

5. Det igangsettes en prosess med sikte på at Sarpsborg ASVO AS skal ha en 
valgkomité som foreslår styremedlemmer når dette skal velges av 
generalforsamlingen. Kommunedirektøren legger fram sak om endring av selskapets 
vedtekter for formannskapet. 

6. Sarpsborg kommune endrer tidligere anmodning til Skjeberg Marinesenter AS 
(bystyresak 36/21) slik at det ikke lenger kreves at to faste medlemmer av styret 
utpekes blant medlemmene av Sarpsborg bystyre. 

 
 
Møtebehandling 
Representanten Svein Larsen (Ap) ba om å få sin habilitet vurdert. Han ble enstemmig 
erklært inhabil ved behandlingen av saken. Representanten fratrådte ved behandlingen av 
habilitetsspørsmålet og ved behandlingen av saken. Vararepresentant Desiré Craggs 
tiltrådte ved behandlingen av saken.  
 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Therese Thorbjørnsen (Ap), Margrethe Motzfeldt (H), Andreas Brännström (Frp), Terje 
Klavestad (Ap) 
 
Representanten Therese Thorbjørnsen (Ap) fremmet på vegne av Arbeiderpartiet, 
Senterpartiet og Rødt følgende forslag:  
 
Endringsforslag: 
Punkt 6: Strykes   
 
Tilleggsforslag:  
Tillegg til punkt 2: «Forslag til kandidater skal være basert på kommunens vedtatte mål og 
strategier for eierskapet. Forslag drøftes med posisjonsleder og opposisjonsleder. Det 
utarbeides et notat som redegjør for ordførers forslag og begrunnelse for dette. Notat 
forelegges formannskapet som referatsak.»  
  
Tillegg til punkt 3: «Forslag til kandidater skal være basert på kommunens vedtatte mål og 
strategier for eierskapet. Forslag drøftes med posisjonsleder og opposisjonsleder. Det 
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utarbeides et notat som redegjør for ordførers forslag og begrunnelse for dette. Notat 
forelegges formannskapet som referatsak.»  
  
Tillegg til punkt 5: «Det skal være en føring om at to av selskapets styremedlemmer også 
skal være folkevalgte i Sarpsborg kommune».  
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling punkt 1 ble enstemmig vedtatt.  
Kommunedirektørens innstilling punkt 2 ble enstemmig vedtatt.  
Tilleggsforslaget punkt 2 første to setninger ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslaget punkt 2 siste to setninger fikk 5 stemmer (Ap3, Sp2, R1) og falt. 
Kommunedirektørens innstilling punkt 3 ble enstemmig vedtatt.  
Tilleggsforslaget punkt 3 første to setninger ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslaget punkt 3 siste to setninger fikk 5 stemmer (Ap3, Sp2, R1) og falt. 
Kommunedirektørens innstilling punkt 4 ble enstemmig vedtatt. 
Kommunedirektørens innstilling punkt 5 ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslaget punkt 5 fikk 5 stemmer (Ap3, Sp1, R1) og falt. 
 
 
Formannskapets innstilling 

1. Sarpsborg kommune skal som eier eller deleier av selskaper tilstrebe god 
sammensetning og kompetanse i selskapenes styrer. Som hovedregel skal 
selskapene benytte valgkomité ved styreutnevnelser. «Anbefalinger om eierskap, 
selskapsledelse og kontroll» fra KS legges til grunn.  

2. Ordfører gis fullmakt til å foreslå kandidater til alle selskaper der Sarpsborg kommune 
er eier eller deleier. Forslag til kandidater skal være basert på kommunens vedtatte 
mål og strategier for eierskapet. Forslag drøftes med posisjonsleder og 
opposisjonsleder.  

3. Ordfører gis fullmakt til å oppnevne Sarpsborg kommunes representanter til styrer og 
eventuelle andre organer i stiftelser. Forslag til kandidater skal være basert på 
kommunens vedtatte mål og strategier for eierskapet. Forslag drøftes med 
posisjonsleder og opposisjonsleder.  

4. Kommunedirektøren innarbeider endringer i forslag til revidert delegeringsreglement i 
samsvar med punktene 1 og 2. Fullmaktene gjelder fram til revidert 
delegeringsreglement er vedtatt. 

5. Det igangsettes en prosess med sikte på at Sarpsborg ASVO AS skal ha en 
valgkomité som foreslår styremedlemmer når dette skal velges av 
generalforsamlingen. Kommunedirektøren legger fram sak om endring av selskapets 
vedtekter for formannskapet. 

6. Sarpsborg kommune endrer tidligere anmodning til Skjeberg Marinesenter AS 
(bystyresak 36/21) slik at det ikke lenger kreves at to faste medlemmer av styret 
utpekes blant medlemmene av Sarpsborg bystyre. 
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12/24 Søknad om tilskudd til Parkfest 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 12/24 

 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

1. Sarpsborg kommune yter et tilskudd på 100.000 kr til Parkfest 2024 i regi av 
Sarpsborgfestivalen 31.august 2024. Tilskuddet utbetales under forutsetning av at det 
gjennomføres et arrangement i tråd med søknaden.  

2. Bevilgningen finansieres ved bruk av formannskapets tilleggsbevilgningsfond. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets vedtak  

1. Sarpsborg kommune yter et tilskudd på 100.000 kr til Parkfest 2024 i regi av 
Sarpsborgfestivalen 31.august 2024. Tilskuddet utbetales under forutsetning av at det 
gjennomføres et arrangement i tråd med søknaden.  

2. Bevilgningen finansieres ved bruk av formannskapets tilleggsbevilgningsfond. 
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13/24 Innbyggerforslag – Oppretthold Ullerøy skole 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 13/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Sarpsborg bystyre vurderer om Ullerøy skole skal opprettholdes i forbindelse med 
kommunedelplan for barnehage- og skolekapasitet.  
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Jan Petter Bastøe (R), Therese Thorbjørnsen (Ap), Julia Brännström Nordtug (Frp), 
Henriette Holt Gausdal (Sp), Ståle Solberg (SaFoSa), Anna Margaretha Solberg (KrF), 
Andreas Brännström (Frp) 
 
Representanten Jan Petter Bastøe (R) fremmet følgende endringsforslag på vegne av 
Rødt og Senterpartiet:  
Sarpsborg kommune viderefører driften av Ullerøy skole. Dette legges til grunn i 
saksforberedelsene knyttet til utarbeidelse av ny kommunedelplan for barnehage- og 
skolekapasitet. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble satt opp mot endringsforslaget fra Rødt og Senterpartiet. 
Kommunedirektørens innstilling ble vedtatt med 9 mot 2 stemmer (mindretallet R1, Sp1) 
 
 
Formannskapets innstilling 
Sarpsborg bystyre vurderer om Ullerøy skole skal opprettholdes i forbindelse med 
kommunedelplan for barnehage- og skolekapasitet.  
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14/24 Vi i Sarpsborg – plattform for ledelse og medarbeiderskap - 
revidering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Administrasjonsutvalg/ADMU 2023 - 2027 15.02.2024 2/24 
2 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 14/24 
3 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
«Vi i Sarpsborg – plattform for ledelse og medarbeiderskap» vedtas. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
Formannskapets innstilling 
«Vi i Sarpsborg – plattform for ledelse og medarbeiderskap» vedtas. 
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15/24 Anmodning om bosetting av flyktninger i 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Flerkulturelt råd 2023 – 2027 05.02.2024 2/24 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
2023 - 2027 

05.02.2024 4/24 

2 Utvalg for velferd og folkehelse 2023 - 2027 06.02.2024 2/24 
3 Formannskapet 2023 – 2027 15.02.2024 15/24 
4 Bystyret 2023 – 2027 28.02.2024  

 
 
Innstilling fra Utvalg for velferd og folkehelse   

1. Sarpsborg kommune bosetter 40 flyktninger i 2024, hvorav 2 enslige mindreårige.  
 

2. Følgende uttalelse oversendes departement og innvandringspolitiske talspersoner i 
partier på Stortinget 
 
Bosetting av flyktninger i Sarpsborg 2024 
Sarpsborg kommune har gjennom flere år tatt samfunnsansvar og bosatt flyktninger 
tilsvarende anmodningen fra IMDi.  
Sarpsborg kommune ønsker å ta sin del av ansvaret for bosetting og inkludering av 
flyktninger. Det er imidlertid viktig at bosettingen i kommunen vår er bærekraftig. 
   
Sarpsborg kommune har store levekårsutfordringer. Spesielt bekymringsfullt er det at 
kommunen er en av de kommunene med høyest barnefattigdom, noe som gir oss 
som kommune større utfordringer når det gjelder utenforskap, fattigdom og 
folkehelseproblemer enn gjennomsnittet i Norge. Tjenestene våre utfordres også av 
antallet sekundærtilflyttinger og familiegjenforeninger, der de bosatte har behov av en 
stor del av vårt hjelpeapparat. Det utgjør store utforinger i kommuneøkonomien. 
  
Kommunens og Sarpsborgsamfunnets innsats er avgjørende for at flyktningene skal 
lykkes, komme i arbeid og bidra i samfunnet. Det er viktig at kommunens arbeid 
overfor flyktninger er helhetlig og koordinert, med fokus på at den enkelte skal bli 
økonomisk selvhjulpen over tid. 
 
Sarpsborg kommune forventer at statlige myndigheter sikrer at kommunen ikke 
påføres kostnader til bosetting av personer med flyktningstatus, utover det som 
kompenseres av staten. 
 
Kommuner som bosetter flyktninger, får utbetalt integreringstilskudd. Tilskuddet 
utbetales etter at flyktningen er bosatt. Tilskuddet skal medvirke til at kommunene 
arbeider aktivt med bosetting og integrering, for at flyktningene skal komme ut i 
arbeid, forsørge seg selv og delta i samfunnet så raskt som mulig. 
  
Kommuner som bosetter enslige mindreårige flyktninger, mottar et særskilt tilskudd i 
tillegg til integreringstilskudd. Tilskuddet gjelder både for enslige mindreårige 
flyktninger med og uten følgeperson, og blir utbetalt etter at flyktningen er bosatt. 
  
Noen flyktninger har et særskilt behov for oppfølging og tilrettelegging på grunn av 
funksjonsevne og/eller adferdsvansker. Kommuner som bosetter flyktninger, må 
regne med at enkelte personer har slike særskilte behov. Kommuner som bosetter 
personer med nedsatt funksjonsevne og/eller adferdsvansker kan søke tilskudd fra 
IMDi for å dekke ekstraordinære kostnader. 
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Kommunene kan også få tilskudd for voksne som har rett og plikt til opplæring i norsk 
og samfunnskunnskap. 
  
Sarpsborg kommune ber om: 
 - at det etableres en ordning for å kunne søke om økonomisk tilskudd til bosetting og 
integrering av flyktninger, også ut over den perioden som integreringstilskuddet 
gjelder for, og som også omfatter oppfølging av sekundærtilflyttede flyktninger, 
herunder familiegjenforeninger. 
- at det innføres faste tilskudd til kommuner med flere flykninger enn hva en 
gjennomsnittskommune har, og at disse tilskuddene gjenspeiler kommunenes 
faktiske kostnader. 

 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ståle Solberg (SaFoSa), Henriette Holt Gausdal (Sp), Jan Petter Bastøe (R), Anna 
Margaretha Solberg (KrF), Andreas Brännström (Frp), Therese Thorbjørnsen (Ap), Julia 
Brännström Nordtug (Frp), Svein Larsen (Ap), Margrethe Motzfeldt (H), Terje Klavestad (Ap) 
 
Representanten Therese Thorbjørnsen (Ap) fremmet på vegne av Arbeiderpartiet, 
Senterpartiet og Rødt følgende endringsforslag:  
Nytt punkt 1: Sarpsborg kommune bosetter 130 flyktninger i 2024, dette er i tråd med IMDI 
sin anbefaling. Sarpsborg kommune bosetter enslige mindreårige ut fra ledige plasser i 
bemannet bofellesskap.  
 
Votering 
Innstillingen fra Utvalg for velferd og folkehelse punkt 1 ble satt opp mot endringsforslaget fra 
Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Rødt. Innstillingen punkt 1 fra Utvalg for velferd og 
folkehelse ble vedtatt med 6 mot 5 stemmer (mindretallet Ap3, Sp1, R1). 
Innstillingen fra Utvalg for velferd og folkehelse punkt 2 ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets innstilling 

1. Sarpsborg kommune bosetter 40 flyktninger i 2024, hvorav 2 enslige mindreårige.  
 

2. Følgende uttalelse oversendes departement og innvandringspolitiske talspersoner i 
partier på Stortinget 
 
Bosetting av flyktninger i Sarpsborg 2024 
Sarpsborg kommune har gjennom flere år tatt samfunnsansvar og bosatt flyktninger 
tilsvarende anmodningen fra IMDi.  
Sarpsborg kommune ønsker å ta sin del av ansvaret for bosetting og inkludering av 
flyktninger. Det er imidlertid viktig at bosettingen i kommunen vår er bærekraftig. 
   
Sarpsborg kommune har store levekårsutfordringer. Spesielt bekymringsfullt er det at 
kommunen er en av de kommunene med høyest barnefattigdom, noe som gir oss 
som kommune større utfordringer når det gjelder utenforskap, fattigdom og 
folkehelseproblemer enn gjennomsnittet i Norge. Tjenestene våre utfordres også av 
antallet sekundærtilflyttinger og familiegjenforeninger, der de bosatte har behov av en 
stor del av vårt hjelpeapparat. Det utgjør store utforinger i kommuneøkonomien. 
  
Kommunens og Sarpsborgsamfunnets innsats er avgjørende for at flyktningene skal 
lykkes, komme i arbeid og bidra i samfunnet. Det er viktig at kommunens arbeid 
overfor flyktninger er helhetlig og koordinert, med fokus på at den enkelte skal bli 
økonomisk selvhjulpen over tid. 
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Sarpsborg kommune forventer at statlige myndigheter sikrer at kommunen ikke 
påføres kostnader til bosetting av personer med flyktningstatus, utover det som 
kompenseres av staten. 
 
Kommuner som bosetter flyktninger, får utbetalt integreringstilskudd. Tilskuddet 
utbetales etter at flyktningen er bosatt. Tilskuddet skal medvirke til at kommunene 
arbeider aktivt med bosetting og integrering, for at flyktningene skal komme ut i 
arbeid, forsørge seg selv og delta i samfunnet så raskt som mulig. 
  
Kommuner som bosetter enslige mindreårige flyktninger, mottar et særskilt tilskudd i 
tillegg til integreringstilskudd. Tilskuddet gjelder både for enslige mindreårige 
flyktninger med og uten følgeperson, og blir utbetalt etter at flyktningen er bosatt. 
  
Noen flyktninger har et særskilt behov for oppfølging og tilrettelegging på grunn av 
funksjonsevne og/eller adferdsvansker. Kommuner som bosetter flyktninger, må 
regne med at enkelte personer har slike særskilte behov. Kommuner som bosetter 
personer med nedsatt funksjonsevne og/eller adferdsvansker kan søke tilskudd fra 
IMDi for å dekke ekstraordinære kostnader. 
  
Kommunene kan også få tilskudd for voksne som har rett og plikt til opplæring i norsk 
og samfunnskunnskap. 
  
Sarpsborg kommune ber om: 
 - at det etableres en ordning for å kunne søke om økonomisk tilskudd til bosetting og 
integrering av flyktninger, også ut over den perioden som integreringstilskuddet 
gjelder for, og som også omfatter oppfølging av sekundærtilflyttede flyktninger, 
herunder familiegjenforeninger. 
- at det innføres faste tilskudd til kommuner med flere flykninger enn hva en 
gjennomsnittskommune har, og at disse tilskuddene gjenspeiler kommunenes 
faktiske kostnader. 
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16/24 Fastlegestrategi 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for velferd og folkehelse 2023 - 2027 06.02.2024 4/24 
2 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 16/24 
3 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Innstilling Utvalg for velferd og folkehelse   
1.Kommunens fastlegestrategi fra 2023 videreføres med unntak av: 
a) Ansettelse av praksiskonsulent 
b) Kommunalt ansatt vikar 
 
2. Mål og tiltak i fastlegestrategien gjennomgås ved rullering av handlingsprogram for 
legetjenester. Handlingsprogram for legetjenester legges frem til politisk behandling når nye 
statlige føringer for fastlegeordningen foreligger – senest i 2025. 
 
3. I forbindelse med behandlingen av tilstandsrapport for 2.tertial vil det justeres for økte 
utgifter til fastlegestrategien utover de 0,5 mill. kr som er budsjettert for 2024. Finansieringen 
av tiltak med effekt etter 2024 innarbeides i forbindelse med budsjett og handlingsplan 2025-
2028. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Therese Thorbjørnsen (Ap) 
 
Votering 
Innstillingen fra Utvalg for velferd og folkehelse ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets innstilling 
1.Kommunens fastlegestrategi fra 2023 videreføres med unntak av: 
a) Ansettelse av praksiskonsulent 
b) Kommunalt ansatt vikar 
 
2. Mål og tiltak i fastlegestrategien gjennomgås ved rullering av handlingsprogram for 
legetjenester. Handlingsprogram for legetjenester legges frem til politisk behandling når nye 
statlige føringer for fastlegeordningen foreligger – senest i 2025. 
 
3. I forbindelse med behandlingen av tilstandsrapport for 2.tertial vil det justeres for økte 
utgifter til fastlegestrategien utover de 0,5 mill. kr som er budsjettert for 2024. Finansieringen 
av tiltak med effekt etter 2024 innarbeides i forbindelse med budsjett og handlingsplan 2025-
2028. 
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17/24 Handlingsprogram Østre bydel 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 17/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Programbeskrivelse Østre bydel og handlingsprogram Østre bydel 2024 vedtas, Sarpsborg 
kommune sender programbeskrivelsen til Kommunal- og distriktsdepartementet for 
anmodning om utbetaling av tilskudd for 2024. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets innstilling 
Programbeskrivelse Østre bydel og handlingsprogram Østre bydel 2024 vedtas, Sarpsborg 
kommune sender programbeskrivelsen til Kommunal- og distriktsdepartementet for 
anmodning om utbetaling av tilskudd for 2024. 
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18/24 Sarpsborg tennisklubb - Søknad om investeringstilskudd til 
tennishall 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for kultur og oppvekst 2023 - 2027 06.02.2024 3/24 
2 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 18/24 
3 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Innstilling fra Utvalg for kultur og oppvekst 

1. Det bevilges 3 mill. kr til Sarpsborg tennisklubb for realisering av tennishall i 
Torsbekkdalen under følgende vilkår: 

- Tennisklubben må bekrefte at hallen ikke vil ha kommersiell virksomhet i et omfang 
som medfører at offentlig tilskudd til være i konflikt med regelverket for støtte. 

- Tilskuddet utbetales under de samme forutsetningene som Kulturdepartementet 
legger til grunn for tildeling av spillemidler og kommunens økonomireglement. 
Beløpet utbetales i to delbetalinger. 1 mill. kr i 2025 og 2 mill. kr i 2026.  

2. Bevilgningen finansieres ved bruk av disposisjonsfond.  
3. Det tilbys festekontrakt på vilkår som beskrevet i bystyrets sak 15/22 med frist til 

01.05.2025. Kommunedirektøren gis fullmakt til å forlenge fristen. 
4. Kommunedirektøren fremmer sak om lånegaranti og forskuttering av spillemidler når 

fylkeskommunen har godkjent søknad om spillemidler. 
5. Kommunedirektøren fremforhandler en samarbeidsavtale med Sarpsborg tennisklubb 

om bruk av hallen, og legger denne frem til politisk behandling i utvalg for kultur og 
oppvekst. 

 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Therese Thorbjørnsen (Ap), Andreas Brännström (Frp), Jan Petter Bastøe (R), Ståle Solberg 
(SaFoSa), kommunedirektør Turid Stubø Johnsen 
 
Votering 
Innstillingen fra Utvalg for kultur og oppvekst ble enstemmig vedtatt.  
 
Formannskapets innstilling 

1. Det bevilges 3 mill. kr til Sarpsborg tennisklubb for realisering av tennishall i 
Torsbekkdalen under følgende vilkår: 

- Tennisklubben må bekrefte at hallen ikke vil ha kommersiell virksomhet i et omfang 
som medfører at offentlig tilskudd til være i konflikt med regelverket for støtte. 

- Tilskuddet utbetales under de samme forutsetningene som Kulturdepartementet 
legger til grunn for tildeling av spillemidler og kommunens økonomireglement. 
Beløpet utbetales i to delbetalinger. 1 mill. kr i 2025 og 2 mill. kr i 2026.  

2. Bevilgningen finansieres ved bruk av disposisjonsfond.  
3. Det tilbys festekontrakt på vilkår som beskrevet i bystyrets sak 15/22 med frist til 

01.05.2025. Kommunedirektøren gis fullmakt til å forlenge fristen. 
4. Kommunedirektøren fremmer sak om lånegaranti og forskuttering av spillemidler når 

fylkeskommunen har godkjent søknad om spillemidler. 
5. Kommunedirektøren fremforhandler en samarbeidsavtale med Sarpsborg tennisklubb 

om bruk av hallen, og legger denne frem til politisk behandling i utvalg for kultur og 
oppvekst. 
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19/24 Tiltak for næringsattraktivitet og byutvikling, og samspill og 
samskaping med næringsliv, frivillighet og andre aktører 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 19/24 

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Sarpsborg kommune jobber videre med å tilrettelegge for næringsutvikling, byutvikling og 
samhandling med næringsliv, frivilligheten og andre aktører med grunnlag i: 

1) Handlingsprogram for næringsutvikling, vedtatt november 2023 
2) Styrking av næringsarbeidet med ett årsverk fra høsten 2024, jf Hp 2024-2027 
3) Forsterket fokus på samhandlingen mellom de ulike delene av kommunens 

organisasjon 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ståle Solberg (SaFoSa), Margrethe Motzfeldt (H), Therese Thorbjørnsen (Ap), 
kommunedirektør Turid Stubø Johnsen, ordfører Magnus Arnesen 
 
Representanten Margrethe Motzfeldt (H) fremmet på vegne av Høyre, 
Fremskrittspartiet, Kristelig Folkeparti, Sammen For Sarpsborg og Arbeiderpartiet 
følgende tilleggsforslag: 
Nytt punkt 4.   

4. Det fremmes ny sak til formannskapet som beskriver hvordan kommunen 
metodisk skal jobbe for å følge opp ambisjonene satt i Handlingsprogram for 
Næringsutvikling, hvor det spesifikt tas stilling til:   
• Konkrete prosjekter og satsninger  
• Samarbeid, samhandling, dialog og forankring med næringslivet  
• Rapportering på, og styring av, prosjekter og satsninger  
• Samarbeid på tvers av kommuneområder. 

 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling punkt 1-3 ble enstemmig vedtatt.  
Tilleggsforslaget nytt punkt 4 fra Høyre, Fremskrittspartiet, Kristelig Folkeparti, Sammen For 
Sarpsborg og Arbeiderpartiet ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets vedtak  
Sarpsborg kommune jobber videre med å tilrettelegge for næringsutvikling, byutvikling og 
samhandling med næringsliv, frivilligheten og andre aktører med grunnlag i: 

1) Handlingsprogram for næringsutvikling, vedtatt november 2023 
2) Styrking av næringsarbeidet med ett årsverk fra høsten 2024, jf Hp 2024-2027 
3) Forsterket fokus på samhandlingen mellom de ulike delene av kommunens 

organisasjon 
4) Det fremmes ny sak til formannskapet som beskriver hvordan kommunen metodisk 

skal jobbe for å følge opp ambisjonene satt i Handlingsprogram for Næringsutvikling, 
hvor det spesifikt tas stilling til:   

• Konkrete prosjekter og satsninger  
• Samarbeid, samhandling, dialog og forankring med næringslivet  
• Rapportering på, og styring av, prosjekter og satsninger  
• Samarbeid på tvers av kommuneområder. 
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20/24 Forhandlinger om byvekstavtale 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 20/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
1. Østfold fylkeskommune, Fredrikstad kommune og Sarpsborg kommune starter 

forhandlinger med staten om en byvekstavtale så snart regionen mottar invitasjon til 
forhandlinger.  

2. Forhandlingsutvalget består av fylkesordfører samt ordførere fra Fredrikstad og 
Sarpsborg kommuner. Varaordførerne er stedfortredere til forhandlingsutvalget. 

3. Forhandlingsutvalget konstituerer seg selv og velger leder og nestleder.  
4. Forhandlingsutvalgets mandat er å forhandle fram virkemiddelpakker som innfrir 

nullvekstmålet, og understøtter målene som er satt i samarbeidsavtalen for areal- og 
transportutvikling i Nedre Glomma 2021-2026. 

5. Fylkeskommunens og kommunenes øvrige representanter i styringsgruppen for Bypakke 
Nedre Glomma skal konsulteres løpende under forhandlingene.  

6. Det rapporteres fra forhandlingene til folkevalgte organer i Østfold fylkeskommune samt 
Fredrikstad og Sarpsborg kommuner ved behov. 

7. Utkast til framforhandlet byvekstavtale med staten legges fram for lokalpolitisk 
behandling i Østfold fylkeskommune samt Fredrikstad og Sarpsborg kommuner.  

 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble vedtatt med 9 mot 2 stemmer (mindretallet Frp2).  
 
Formannskapets innstilling 
1. Østfold fylkeskommune, Fredrikstad kommune og Sarpsborg kommune starter 

forhandlinger med staten om en byvekstavtale så snart regionen mottar invitasjon til 
forhandlinger.  

2. Forhandlingsutvalget består av fylkesordfører samt ordførere fra Fredrikstad og 
Sarpsborg kommuner. Varaordførerne er stedfortredere til forhandlingsutvalget. 

3. Forhandlingsutvalget konstituerer seg selv og velger leder og nestleder.  
4. Forhandlingsutvalgets mandat er å forhandle fram virkemiddelpakker som innfrir 

nullvekstmålet, og understøtter målene som er satt i samarbeidsavtalen for areal- og 
transportutvikling i Nedre Glomma 2021-2026. 

5. Fylkeskommunens og kommunenes øvrige representanter i styringsgruppen for Bypakke 
Nedre Glomma skal konsulteres løpende under forhandlingene.  

6. Det rapporteres fra forhandlingene til folkevalgte organer i Østfold fylkeskommune samt 
Fredrikstad og Sarpsborg kommuner ved behov. 

7. Utkast til framforhandlet byvekstavtale med staten legges fram for lokalpolitisk 
behandling i Østfold fylkeskommune samt Fredrikstad og Sarpsborg kommuner.  
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21/24 Høringsuttalelse - Områderegulering for Viken Park, 
Fredrikstad kommune 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 21/24 

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Saksframlegget oversendes Fredrikstad kommune som Sarpsborg kommunes 
høringsuttalelse til områdereguleringsplan for Viken Park. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ståle Solberg (SaFoSa), Jan Petter Bastøe (R) 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Formannskapets vedtak  
Saksframlegget oversendes Fredrikstad kommune som Sarpsborg kommunes 
høringsuttalelse til områdereguleringsplan for Viken Park. 
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22/24 Revidert gebyrregulativ for reguleringssaker - Høringsutkast 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 22/24 

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Forslag til revidert gebyrregulativ for reguleringssaker sendes på høring. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets vedtak  
Forslag til revidert gebyrregulativ for reguleringssaker sendes på høring. 
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23/24 Samarbeidsavtale interkommunalt utvalg mot akutt 

forurensning (IUA) - revidering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for plan, miljø og teknikk 2023 - 2027 13.02.2024 2/24 
2 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 23/24 
3 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Innstilling fra Utvalg for plan, miljø og teknikk 
Revidert samarbeidsavtale for IUA Østfold, med ikrafttredelse 01.01.2024, vedtas. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Innstillingen fra Utvalg for plan, miljø og teknikk ble enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets innstilling 
Revidert samarbeidsavtale for IUA Østfold, med ikrafttredelse 01.01.2024, vedtas. 
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24/24 Justeringsavtale - Vetaberget Utvikling AS - Nedre Vetaberget 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 24/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
1. Justeringsavtalen mellom Vetaberget Utvikling AS og Sarpsborg kommune  
godkjennes. Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere avtalen. 
 
2. Anskaffelseskostnad for infrastrukturen på 14 247 576 kr budsjetteres og utgiftsføres i  
kommunens investeringsregnskap, finansiert av overføringer fra andre. 
 
3. Det utbetales 2 172 342 kr til Vetaberget Utvikling AS. 284 952 kr finansieres av  
refundert merverdiavgift, og resterende 1 887 390 kr av låneopptak i 2024. Refundert  
merverdiavgift fra 2025 innarbeides i kommende handlingsplan med budsjett. 
 
4. Administrasjonsgebyret fastsettes til maksimalt 2G (grunnbeløpet i folketrygden). Ved 
gebyr lavere enn 2G, skal gebyret utgjøre 25 % av kommunens totale refunderte 
merverdiavgiftsbeløp fra avtalen.    
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Formannskapets innstilling 
1. Justeringsavtalen mellom Vetaberget Utvikling AS og Sarpsborg kommune  
godkjennes. Kommunedirektøren gis fullmakt til å signere avtalen. 
 
2. Anskaffelseskostnad for infrastrukturen på 14 247 576 kr budsjetteres og utgiftsføres i  
kommunens investeringsregnskap, finansiert av overføringer fra andre. 
 
3. Det utbetales 2 172 342 kr til Vetaberget Utvikling AS. 284 952 kr finansieres av  
refundert merverdiavgift, og resterende 1 887 390 kr av låneopptak i 2024. Refundert  
merverdiavgift fra 2025 innarbeides i kommende handlingsplan med budsjett. 
 
4. Administrasjonsgebyret fastsettes til maksimalt 2G (grunnbeløpet i folketrygden). Ved 
gebyr lavere enn 2G, skal gebyret utgjøre 25 % av kommunens totale refunderte 
merverdiavgiftsbeløp fra avtalen.    
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25/24 Strategi for tilsyn og ulovlighetsoppfølging 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Utvalg for plan, miljø og teknikk 2023 - 2027 13.02.2024 3/24 
2 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 25/24 

 
 
Innstilling fra Utvalg for plan, miljø og teknikk 
Arbeidet med ulovlighetsoppfølging utenfor kystsonen skal prioriteres etter følgende kriterier: 
1. å avverge akutt fare for liv og helse 
2. å stanse / følge opp / bringe til opphør ulovligheter som kan få samfunnsmessig  
            betydning 
3. å påse at etablering av hybler og boenheter i eksisterende bygg er omsøkt og lovlige 
 
Arbeidet med ulovlighetsoppfølging i kystsonen skal prioriteres etter følgende   
kriterier: 
1. å avverge akutt fare for liv og helse 
2. å stanse / følge opp / bringe til opphør ulovligheter som kan få samfunnsmessig  
            betydning 
3. å stanse / følge opp / bringe til opphør ulovligheter i kystsonen 
 
Arbeidet med foretakstilsyn skal prioriteres etter følgende kriterier: 
1. saker som bidrar til bedre kvalitet i tiltak, fortrinnsvis gjennom tilsyn i tidlig fase 
2. tilsyn i forbindelse med midlertidig brukstillatelse / ferdigattest 
3. å påse at det er utarbeidet dokumentasjon for oppfyllelse av krav til sikkerhet mot    
            naturfarer 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Innstillingen fra Utvalg for plan, miljø og teknikk ble enstemmig vedtatt.  
 
Formannskapets vedtak  
Arbeidet med ulovlighetsoppfølging utenfor kystsonen skal prioriteres etter følgende kriterier: 
1. å avverge akutt fare for liv og helse 
2. å stanse / følge opp / bringe til opphør ulovligheter som kan få samfunnsmessig  
            betydning 
3. å påse at etablering av hybler og boenheter i eksisterende bygg er omsøkt og lovlige 
 
Arbeidet med ulovlighetsoppfølging i kystsonen skal prioriteres etter følgende   
kriterier: 
1. å avverge akutt fare for liv og helse 
2. å stanse / følge opp / bringe til opphør ulovligheter som kan få samfunnsmessig  
            betydning 
3. å stanse / følge opp / bringe til opphør ulovligheter i kystsonen 
 
Arbeidet med foretakstilsyn skal prioriteres etter følgende kriterier: 
1. saker som bidrar til bedre kvalitet i tiltak, fortrinnsvis gjennom tilsyn i tidlig fase 
2. tilsyn i forbindelse med midlertidig brukstillatelse / ferdigattest 
3. å påse at det er utarbeidet dokumentasjon for oppfyllelse av krav til sikkerhet mot    
            naturfarer 
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26/24 Gnr 1133 bnr 5 - Bukkenes - videre bruk av eiendommen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 26/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
1. Kommunedirektør gis fullmakt til å inngå avtale med Oslofjordens Friluftsråd for etablering 
av kystledshytte på Bukkenes basert på de føringer som fremgår av saksframlegget. 
 
2. Sarpsborg kommune skal ikke opparbeide og selge hyttetomtene benevnt T1, T2 og T11 i 
reguleringsplanen så lenge Bukkenes er kystledshytte. 
 
3. Salgsinntekter for jordarealene på Bukkenes (ca. 80.000 kr) skal øremerkes vedlikehold 
av den delen av eiendommen som benyttes til kystledshytte. 
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
Formannskapets innstilling 
1. Kommunedirektør gis fullmakt til å inngå avtale med Oslofjordens Friluftsråd for etablering 
av kystledshytte på Bukkenes basert på de føringer som fremgår av saksframlegget. 
 
2. Sarpsborg kommune skal ikke opparbeide og selge hyttetomtene benevnt T1, T2 og T11 i 
reguleringsplanen så lenge Bukkenes er kystledshytte. 
 
3. Salgsinntekter for jordarealene på Bukkenes (ca. 80.000 kr) skal øremerkes vedlikehold 
av den delen av eiendommen som benyttes til kystledshytte. 
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27/24 Sarpsborg fengsel- Videre bruk 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 27/24 
2 Bystyret 2023 - 2027 28.02.2024  

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

1. Sarpsborg fengsel gnr. 1 bnr. 1817 selges. 
2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge eiendommen til høystbydende over 4 

millioner kroner.  
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å skille ut mindre deler av tomten, eller sikre 

arealer gjennom grunnavtaler, i forkant av et salg. Arealet kan benyttes til makebytte 
for eiendommer som blir påvirket av ny kjøretrase for tømmertransport til Borregaard. 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre et evt. makebytte.      

 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Margrethe Motzfeldt (H) 
 
Representanten Margrethe Motzfeldt (H) fremmet på vegne av Høyre, 
Fremskrittspartiet, Kristelig Folkeparti, Sammen For Sarpsborg og Arbeiderpartiet 
følgende endringsforslag:  
Innstillingens punkt 2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge eiendommen til 
høystbydende over 4 millioner kroner, endres til   
2. Formannskapet fastsetter betingelser for salget.   
 
 
Votering 
Endringsforslaget fra Høyre, Fremskrittspartiet, Kristelig Folkeparti, Sammen For Sarpsborg 
og Arbeiderpartiet ble enstemmig vedtatt 
Kommunedirektørens innstilling med endring ble enstemmig vedtatt.  
 
Formannskapets innstilling 

1. Sarpsborg fengsel gnr. 1 bnr. 1817 selges. 
2. Formannskapet fastsetter betingelser for salget.   
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å skille ut mindre deler av tomten, eller sikre 

arealer gjennom grunnavtaler, i forkant av et salg. Arealet kan benyttes til makebytte 
for eiendommer som blir påvirket av ny kjøretrase for tømmertransport til Borregaard. 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre et evt. makebytte.      
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28/24 Høringsuttalelse - forslag til ny lov om offentlige anskaffelser 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskapet 2023 - 2027 15.02.2024 28/24 

 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Sarpsborg kommune støtter KS Advokatene sine vurderinger vedrørende forslag til ny lov 
om offentlige anskaffelser som beskrevet i saksframlegget.  
 
 
Møtebehandling 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Ingen. 
 
Votering 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapets vedtak  
Sarpsborg kommune støtter KS Advokatene sine vurderinger vedrørende forslag til ny lov 
om offentlige anskaffelser som beskrevet i saksframlegget.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

*********  
Møtet hevet kl. 17.25 

 
 
 
Magnus Arnesen    Andreas Brännström       Therese Thorbjørnsen 
Ordfører 
 
 


